

8D (CPLP3)

## Henan Luoyang/ Dengfeng/ Zhengzhou



Complimentary tour to Peony Garden for group departure in April



### HIGHLIGHTS

- ✦ **Jiaozuo:** Mt. Yuntai - National AAAAA Scenic Area
- ✦ **Huixian:** The Wanxian Mountain Scenic Area, Guoliang Village
- ✦ **Luoyang:** Longmen Grottoes, Try on Han Clothing, learn Han Etiquette
- ✦ **Dengfeng:** Shaolin Temple, Shaolin Kungfu Performance, Forest of Pagodas
- ✦ **Kaifeng:** Qingming Riverside Landscape Garden to experience ancient Song lifestyle
- ✦ **Zhengzhou:** Erqi Memorial Tower Square, Huayi Brothers Film Town, Dehua Street



### MEALS

7 Breakfasts, 6 Lunches, 6 Dinners

- ✦ Yellow River Local Feast
- ✦ Huaiqingfu Flavor
- ✦ Farmer's flavor
- ✦ Fish Head Cuisine
- ✦ Luoyang Water Banquet
- ✦ Shaolin Vegetarian Cuisine
- ✦ Kaifeng Steamed Bun
- ✦ Yu Flavor



### ACCOMMODATION

- ✦ Local 4★ hotel stay, Free upgrade 2N local 5★ @ Zhengzhou

## DAY 1

### Singapore ✈ Zhengzhou

- Assemble at Changi Airport for your flight to Zhengzhou, the capital city of Henan Province, is located at the central part of China. Upon arrival, transfer to hotel.
- (Notes: if take scoot air and arrive Zhengzhou in morning, 2 meals & day tour will be provided, after a stop at **Ruyi Lake**, we will view the outlook of **Zhengzhou Art Center & Convention Center** at Zhengdong New District. Visit **Yan and Huang Emperors Square**.)

## DAY 2

### Zhengzhou 🚌 Huixian 🚌 Jiaozuo

- **Wanxian ("Ten Thousand Divinities") Mountain Scenic Area**, It can overlook the Yellow River, the pasture and the rolling mountains from the peak. Wanxianshan gathers the essence of the red rock cliff of Baili Taihang. Take the **battery bus** through the tunnel road which link the Guoliangcun village to the outside. For its steepness, **Guoliang Tunnel** is one of the Top Eighteen Peculiar Roads in the World.
- **Guoliang Village** is the core attraction of the area, boasting a simple folksy style. It is a world of stone. More than 40 film and television dramas have been filmed here; it is called as "China's first film and television village" and "Huaxia Film and Television Village".

## DAY 3

### Jiaozuo 🚌 Mt.Yuntai 🚌 Luoyang

- **Mt. Yuntai** (tram ride included). Located at the Xiuwu County, the area is noted for its marvelous water features. The Yuntai Waterfall is 314 meters high. This area was given the highest 5A grade by the China National Tourism Administration.
- **Hongshixia** (Red Stone Gorge) is famous for its spectacular Danxia landscape and was praised to be the 'number one sight' of the province.  
(\*Overnight stay at Jiaozuo in April).

## DAY 4

### Luoyang

- Luoyang is one of China's ancient capitals. First, we will go to the well-known **Longmen Grottoes** (battery car included). The cluster of the Buddhist grottoes situated just outside Luoyang is testament to the fact that Buddhism once held a major importance in Chinese history.
- **Luoyang Museum of Folk Customs** (Close on Monday): welcome by Han Dance, learn to draw Peony Fan, try on Han Clothing, learn Han Etiquette, and understand the culture of Han Dynasty. (\*In April, tour to **Peony Garden** will be arranged instead.)

## DAY 5

### Luoyang 🚌 Dengfeng

- Morning head to Dengfeng for a visit to **Star Observation Deck** at Songshan Mountain.
- **Dengfeng. Shaolin Temple** (battery car ride incl.), the most famous Buddhist temple in China. Shaolin Temple and the Shaolin Kungfu (martial arts) have long been taken on a legendary status and are well-known all over the world. We will visit the **Shaolin Temple** and the **Forest of Pagodas**. Enjoy the authentic **Shaolin Kungfu Performance**.
- Tonight, indulge in the arts with the live show **<Shaolin Zan Music Ritual>** at own expenses.

## DAY 6

### Dengfeng 🚌 Kaifeng

- **Millennium City Park (Qingming Riverside Landscape Garden)** is a grand cultural garden located in the old city of Kaifeng. Go back in time to the Northern Song Dynasty in China and see the architectures that reflected a once-flourishing city, and learn about the rich customs and traditions that were prevalent in those years.
- **Kaifeng Iron Tower**, is the earliest and tallest glazed brick tower preserved in China.
- Explore to the **night market** after dinner.

## DAY 7

### Kaifeng 🚌 Zhengzhou

- **Bao Gong Ci**, Memorial Temple Of Lord Bao in Song Dynasty
- **Huayi Brothers Film Town**, a new movie theme park in Zhengzhou. Have a fun photo experience in the featuring buildings and streets with wearing an old style clothes.
- Head to **Erqi Memorial Tower & Square** and **Dehua Street** for shopping.

## DAY 8

### Zhengzhou ✈ Singapore

- Transfer to the airport for your return flight to Singapore. We hope you have enjoyed the trip with CTC Travel.

#### \*NOTES:

1. **Compulsory tour (RMB600/Adult, \$480/child below 1.2m)**  
<Shaolin Zan Music Ritual> Show (15Nov - 15Mar stop performance, it will be replaced by Kaifeng <Qian Hui Da Song>+ Zhongyuan Tower + Luoyang <Luoyi Old Town>Night Tour.
2. Actual sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. In the event of discrepancy between Chinese and English itineraries, refer to the Chinese itinerary.



Qingming Riverside Landscape Garden





红石峡



万仙山



牡丹花

8天 (CPLP3)

## 河南洛阳/嵩山少林寺+郑州



4月出发特别安排：  
洛阳神州牡丹园赏牡丹花



### 行程亮点

- ✦ 焦作—云台山风景名胜区, 国家5A级景区: 红石峡, 潭瀑峡,
- ✦ 辉县—万仙山景区: 绝壁长廊, 郭亮村
- ✦ 洛阳—龙门石窟, 赏洛阳宫廷舞蹈迎宾, 学画牡丹画扇, 穿汉服学汉礼
- ✦ 登封—嵩山少林寺, 观少林武僧真功夫表演, 感受少林武术的无穷魅力
- ✦ 开封—七朝古都: 清明上河园, 包公祠, 开封文化客厅 (DIY木板年画制作), 夜市
- ✦ 郑州—郑东新区如意湖、炎黄二帝广场, 华谊电影小镇, 二七塔广场, 百年德化步行街



### 膳食

7顿早餐 / 6顿午餐 / 6顿晚餐

- ✦ 郑州黄河乡土宴 ✦ 怀庆府风味
- ✦ 农家风味 ✦ 鱼头风味
- ✦ 洛阳半水席 ✦ 少林素斋
- ✦ 开封包子风味 ✦ 豫菜风味



### 温馨住宿

- ✦ 全程当地4★酒店, 免费提升郑州2晚准5★酒店

## 第1天

### 新加坡 ✦ 郑州

- 乘搭客机飞往河南省会—郑州。河南史称中原, 是华夏文明的重要发祥地之一。抵达后, 由专人专车接机, 送往酒店休息。
- (\*备注: 如乘搭酷航于早上抵达郑州, 则安排早晚两个餐, 并游览郑东新区, 漫步如意湖畔, 外观郑州国际会展中心、河南艺术中心。游览炎黄二帝广场)。

## 第2天

早/午/晚餐

### 郑州 ✦ 辉县 ✦ 焦作

- 风光旖旎的万仙山景区位于太行山南麓, 汇聚百里太行赤岩绝壁的精华, 赤红色的悬崖高约百米。抵达后乘景区内公交车前往郭亮村, 途中参观绝壁长廊。漫步在这鬼斧神工的挂壁公路, 从洞里窥探万仙山的峡谷风采。上世纪七十年代, 当地村民们集资购买了钢锤等器具, 在无电力、无机械的状况下, 凭着双手在绝壁上凿出一条长1250公尺的郭亮洞, 也就是现在这条绝壁长廊。而这条绝壁长廊也被日本一家影视公司惊称为“世界第九大奇迹”。
- 郭亮村, 坐落在海拔1700多米的高高悬崖上, 前临数十丈悬崖绝壁, 后靠巍巍太行, 四周群山环抱。拥有优美的自然风光和古朴的风俗民情。40多部影视剧曾在此拍摄, 被誉为“中华第一影视村”, “华夏影视村”。

## 第3天

早/午/晚餐

### 焦作 ✦ 云台山 ✦ 洛阳

- 今天游览著名的云台山风景区, 国家5A级风景区, 以独具特色的“北方岩溶地貌”被列入首批世界地质公园名录。景区含红石峡、子房湖、叠彩洞、青龙峡十大景点。还有亚洲落差最大的瀑布云台瀑布。
- 将带您游览最美最有特色的红石峡景区 (含环保车)、以及有“小寨沟”之称的潭瀑峡。潭瀑峡以三步一泉, 五步一潭, 十步一瀑而著称。景区每天也定时安排太极拳、太极剑、太极枪、太极推手等表演。(\*4月出发的团, 今晚住焦作)

## 第4天

早/午/晚餐

### 洛阳

- 早餐后驱车赴千年古都洛阳, 游览著名的龙门石窟 (含电瓶车)。洛阳的龙门石窟规模居中国石窟之冠, 与敦煌莫高窟、大同云冈石窟并称为中国三大佛教艺术宝库。
- 洛阳民俗博物馆, 观宫廷舞蹈迎宾、学习画牡丹画扇、穿汉服学汉礼, 参与互动中了解中原文化。今天将品尝洛阳水席风味。(\*备注: 4月出发的团, 将以“赏牡丹花”替换“民俗博物馆”。洛阳牡丹甲天下, 4月是牡丹盛开的季节, 您将陶醉于万亩牡丹花海, 留连忘返)。

## 第5天

早/午/晚餐

### 洛阳 ✦ 登封

- 早餐后乘车前往登封, 游览嵩山明代观星台, 中国现存最早的天文观测台, 著名的天文科学古建筑物。
- 游览举世闻名的嵩山少林寺 (含电瓶车), 参观全世界现存最大的古墓群—塔林; 少林寺以少林武术而著称于世, 在此您将观赏到少林武僧的真功夫表演; 品尝少林素斋风味。
- 晚餐后, 自费观赏《禅宗少林·音乐大典》大型山水实景表演。由成功策划《印象·刘三姐》的著名策划人梅帅元制作, 是一台以少林禅宗文化内涵为主体、武功资源为切入点、运用精美的音乐舞蹈艺术和先进的声光手段阐释禅宗文化和少林武功的大型户外实景演出。

## 第6天

早/午/晚餐

### 登封 ✦ 开封

- 乘车前往七朝古都—开封。开封铁塔, 因通体红褐色琉璃, 又得名“铁塔”, 是中国保存至今最早、最高的一座琉璃塔。
- 清明上河园, 是仿照闻名中外的《清明上河图》古书画而设计建造的, 再现了宋代的世井繁华。
- 晚餐后逛逛富有特色的开封夜市。

## 第7天

早/午/晚餐

### 开封 ✦ 郑州

- 早上参观包公祠, 它是后人为纪念北宋名臣包拯而建的祠堂。
- 华谊电影小镇, 一个以“电影”为主题文化的旅游小镇。游客到景区后换上具有年代感的衣服, 融入街景拍照。您可穿上旗袍, 梳个油头赴一场老派约会; 也可以套一件长衫, 体会墨客的情怀。在这里, 每个人都是主角, 都是明星, 尽情表达自己最“戏精”的一面。
- 郑州二七塔广场, 逛逛百年德化步行街, 自由活动、购物。

## 第8天

早餐

### 郑州 ✦ 新加坡

- 送往机场, 搭乘国际航班飞返美好家园—新加坡。希望您与大通旅游度过一段愉快的假期!

### 备注:

1. 必加自费项目: RMB600/人, RMB480/儿童1.2米以下, 婴幼儿免费  
《禅宗少林·音乐大典》(11月15-3月15日停演期间将由开封室内秀《千回大宋》代替)+中原福塔+夜游洛阳《洛邑古城+灯光秀》
2. 行程若有变动, 以中国当地旅行社最后安排为准; 如果中文行程与英文行程不符, 以中文行程为准。

Find out more



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司  
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: [salesupport@ctc.com.sg](mailto:salesupport@ctc.com.sg) | Website: [www.ctc.com.sg](http://www.ctc.com.sg)  [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg)  [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001